



For Immediate Release

***HK Express Expands Further into Japan
With Hong Kong – Nagoya Routes
Plus - New Osaka Flights Added!***

Hong Kong, 12 June, 2014 – With low-fare flights to Tokyo, Osaka and Fukuoka proving incredibly popular among the traveling public, HK Express today announced at Hong Kong International Travel Expo that it would further expand its services to Japan by launching a new route to Nagoya from September 18, 2014.

In response to the additional demand for flights to Japan, HK Express will also increase the number of flights to another popular Japanese destination. Starting July 18, 2014, twice daily scheduled flight to Osaka will be commenced.

To celebrate the airline's 13th destination, from today, until 15 June, 2014 at 11.59pm, HK Express is offering promotional fares to Nagoya which goes as low as HK\$80* one way, for travel period from 18 September until 28 March 2015.

Growing our network to Japan is a core facet of our strategic plan," said Andrew Cowen, Deputy CEO of HK Express, "The new, low-fare route to Nagoya reiterates our commitment to the region, and makes good on our promise to bring affordable and accessible air travel to Hongkongers."

Located between Tokyo and Osaka, Nagoya is Japan's fourth largest city. It is perhaps best known for the beauty of its surrounding environment, which includes scenic fishing villages, healing hot springs and alpine regions. Nearby tourist attractions are easily accessible via Japan's efficient and reliable JR networks and buses.

In Nagoya itself, travellers can enjoy excellent shopping and quaint small bars and trendy cafes. Nagoya Castle, with its fascinating recent and ancient history, is a must-see destination, as is the Atsuta Shrine.

Hong Kong (HKG) > Nagoya (NGO) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO1655	Hong Kong (HKG) > Nagoya (NGO)	13:05	17:55	Mon, Fri & Sat
		13:30	18:10	Tue
		10:20	15:10	Thu
		10:25	15:15	Sun
Nagoya (NGO) > Hong Kong (HKG) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO1656	Nagoya (NGO) > Hong Kong (HKG)	18:40	21:45	Mon, Fri & Sat
		18:50	21:45	Tue
		16:30	19:35	Thu
		16:30	20:00	Sun

* Prices do not include taxes and other charges

In conjunction with the announcement of the new destination, starting 18 July, 2014, HK Express will increase the number of flight to Osaka and begin flying twice daily.

Hong Kong (HKG) > Osaka-Kansai (KIX) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO688	Hong Kong > Osaka	20:15	00:55	Wed, Thu, Sat & Sun
		20:15	00:55	Mon & Tue
		19:55	00:35	Fri
UO686	Hong Kong > Osaka	9:30	14:15	Mon, Tue, Wed and Thu
		10:00	14:45	Fri
		10:00	14:50	Sat
		09:30	14:15	Sun

Osaka-Kansai (KIX) > Hong Kong (HKG) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO689	Osaka > Hong Kong	01:35	04:35	Mon, Thu, Fri & Sun
		01:35	04:35	Tue, Wed & Sat
UO687		14:50	17:50	Mon, Tue, Wed & Thu
		15:30	18:30	Fri, Sat & Sun

* Prices do not include taxes and other charges

HK Express also provides daily flight to Tokyo-Haneda and Fukuoka.

Hong Kong (HKG) <> Tokyo-Haneda (HND) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO624	Hong Kong > Tokyo - Haneda	23:50	05:05	Daily
UO625	Tokyo – Haneda > Hong Kong	06:20	09:50	Daily

Hong Kong (HKG) <>Fukuoka (FUK) (local times)				
Flight	Route	Depart	Arrive	Frequency
UO636	Hong Kong >Fukuoka	13.05	17.20	Daily
UO639	Fukuoka > Hong Kong	18.00	20.35	Daily

For fare booking or information, please visit <http://www.hkexpress.com>, follow us on SinaWeibo: www.weibo.com/hkexpress, or refer to our Facebook fan page: <https://www.facebook.com/HKExpress> .

-Ends-

About HK Express:

HK Express commenced flights on 27 October 2013 from their home in Hong Kong, as Hong Kong's only low-fare airline. HK Express flies to Phuket and Chiang Mai in Thailand, Taichung in Taiwan, Kunming in Mainland China, Ningbo (commencing 31 July); Penang and Kota Kinabalu (Sabah) in Malaysia, Seoul-Incheon , Tokyo-Haneda, Osaka-Kansai, Fukuoka and Nagoya (commencing 18 September, 2014) in Japan and Busan in Korea (commencing 7 August, 2014).

即時發佈

HK Express 進一步擴展日本航線網絡 新增名古屋航點 大阪航班增至每日兩班

(香港·2014年6月12日) 日本魅力無限，是香港人的熱門旅遊熱點。鑒於日益增長的本地旅客需求，繼東京、大阪及福岡後，**HK Express** 於今天舉行的香港國際旅遊展上，宣佈由9月25日起新增名古屋航點，每週將有六班由香港往來名古屋的航機。此外，由7月18日起 **HK Express** 亦把由香港前往大阪的航班班次增加至每日兩班，為旅客提供方便及選擇，更有彈性計劃日本行程。

為慶祝航點增加至13個，**HK Express** 特別推出超值機票優惠，由即日起至6月15日晚上11時59分，特別提供由香港前往名古屋之單程優惠票價港幣\$80*(不包括機場稅、燃油附加費及其他額外收費)，旅遊日期為9月25日至2015年3月28日。

名古屋位於東京和大阪之間，是日本第四大城市，以優美的自然環境而聞名。名古屋周邊分佈著許多靜謐悠閒的小漁村，星羅棋佈的養生溫泉和廣袤的高山種植區，遊客乘坐安全迅捷的日本鐵路(JR)或巴士就能輕鬆前往。在名古屋市內，無論是在琳琅滿目商店中盡情血拼，還是在街頭的小酒吧和時尚咖啡館小憩，都不失為休閒愜意的旅行選擇。而記載著日本近代和古代歷史的名古屋城堡和熱田神宮更是不容錯過的景點。

HK Express 副行政總裁 **Andrew Cowen** 表示：「增加日本的航點是擴展亞洲網絡的重要一環。新增的第四個航點名古屋，反映公司銳意為旅客提供更輕鬆及價格相宜的旅遊機會，有助推動香港與日本之間的休閒及商務旅遊。」

由香港往來名古屋之航班時間表（以下為當地時間）：

香港往來名古屋				
航班	航線	出發	抵達	班次
UO1655	香港 → 名古屋	13:05	17:55	逢星期一、五及六
		13:30	18:10	逢星期二
		10:20	15:10	逢星期四
		10:25	15:15	逢星期日
UO1656	名古屋 → 香港	18:40	21:45	逢星期一、五及六
		18:50	21:45	逢星期二
		16:30	19:35	逢星期四
		16:30	20:00	逢星期日

除了新增的名古屋航線服務外，HK Express 於 7 月 18 日起增加每日兩班往返香港大阪的航班。

由香港往來大阪之航班時間表（以下為當地時間）：

香港往來大阪 - 關西				
航班	航線	出發	抵達	班次
UO688	香港 → 大阪-關西	20:15	00:55	逢星期三、四、六及日
		20:15	00:55	逢星期一及二
		19:55	00:35	逢星期五
UO686		9:30	14:15	逢星期一、二、三及四
		10:00	14:45	逢星期五
		10:00	14:50	逢星期六
		09:30	14:15	逢星期日
UO689	大阪-關西 → 香港	01:35	04:35	逢星期一、四、五及日
		01:35	04:35	逢星期二、三及六
UO687		14:50	17:50	逢星期一、二、三及四
		15:30	18:30	逢星期五、六及日

HK Express 每日提供各一班往返香港東京 及往返香港福岡的航班。

由香港往來東京-羽田之航班時間表（以下為當地時間）：

香港往來東京-羽田				
航班	路線	出發	抵達	班次
UO624	香港→東京-羽田	23:50	05:05	每日
UO625	東京→香港-羽田	06:20	09:50	每日

由香港往來福岡之航班時間表（以下為當地時間）：

香港往來福岡				
航班	路線	出發	抵達	班次
UO636	香港→福岡	13.05	17.20	每日
UO639	福岡→香港	18.00	20.35	每日

有關訂票及了解更多資訊，可瀏覽HK Express網頁<http://www.hkexpress.com>、登入HK Express 新浪微博專頁 www.weibo.com/hkexpress 或 Facebook 專頁 <https://www.facebook.com/HKExpress>。

—完—

有關 HK Express

於2013年10月27日啟航的HK Express，是本地唯一一家以香港為基地的低成航空公司。目前HK Express航線覆蓋13個城市，包括：布吉(泰國)、清邁(泰國)、台中(台灣)、昆明(中國)、寧波(中國)(將於2014年7月31日正式啟航)、檳城(馬來西亞)、亞庇(馬來西亞)、首爾-仁川(韓國)、東京-羽田(日本)、大阪-關西(日本)、福岡(日本)、名古屋(日本) (將於2014年9月25日正式啟航)，以及釜山(韓國) (將於2014年8月7日正式啟航)。